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Hei Anita,
 
Vedlagt finn du KUP-søknad med vedlegg frå Bergen filmutvikling. Som du vil sjå, søkte dei om 587 000
kroner og vart løyvd 400 000 kroner til prosjektet.
 
Ta gjerne kontakt igjen om du har spørsmål.
 
Vennleg helsing
 
Marianne Ose Askvik
Spesialrådgjevar
Kultur- og idrettsavdelinga | Seksjon for kunst- og kulturformidling
 

Tlf: 55 23 95 43 
www.hordaland.no

 

Fra: Tone Stedal Haugland 
Sendt: 1. november 2017 10:56
Til: Marianne Ose Askvik <Marianne.Ose.Askvik@hfk.no>
Emne: VS: KUP‐midlar
 
 
 
Tone Stedal Haugland
Seniorrådgjevar
HORDALAND FYLKESKOMMUNE
Kultur- og idrettsavdelinga
Seksjon for kunst- og kulturformidling
Tlf 55 23 91 92
Tone.stedal.haugland@hfk.no
hordaland.no

 

Fra: Solbakken, Anita [mailto:Anita.Solbakken@bergen.kommune.no] 
Sendt: 30. oktober 2017 11:06
Til: Inger Lena Gåsemyr <Inger.Lena.Gasemyr@hfk.no>; Tone Stedal Haugland <Tone.Stedal.Haugland@hfk.no>
Emne: SV: KUP‐midlar
 
Tone:  Fint om du kan dele litt detaljar med meg vedr søknaden frå Bergen filmutvikling.
Inger Lena: Vi kan snakkast om dei andre tinga. Først og fremst RA sitt haustmøte denne veka. Vi møtest vel på
det?
 
Mvh
Anita
Fra: Inger Lena Gåsemyr [mailto:Inger.Lena.Gasemyr@hfk.no] 



Sendt: 30. oktober 2017 10:22
Til: Solbakken, Anita
Kopi: Tone Stedal Haugland
Emne: SV: KUP-midlar
 
Hei Anita,
 
Dette er løyving frå KUP‐midlane, som mellom anna vert handsama av Tone Stedal Haugland på seksjon for kunst ‐
og kultur. Ho veit meir om sjølve søknaden. Eg ringer deg om løyving til konsolidering av BS og Museum Vest. Har
du forresten meldt deg på fylkeskulturkonferansen 16. nov.? Det er og innspelsmøte til KD dagen før.
 
Helsing
Inger Lena
 

Fra: Solbakken, Anita [mailto:Anita.Solbakken@bergen.kommune.no] 
Sendt: 26. oktober 2017 12:59
Til: Inger Lena Gåsemyr <Inger.Lena.Gasemyr@hfk.no>
Emne: KUP‐midlar
 

Hei.
 
Eg ser at Bergen filmutvikling har fått 400 000 til tilgjengeliggjøring av kulturhistorisk filmmateriale.
 
Er det mulig å få sett søknaden? Er jo litt spent på kva dette er J
 
 
 

 
 
 

Med vennleg helsing
 

Anita
 
PS: Vi kjem til å sende brev til KD vedr manglande løyving til konsolideringa BS og Mus Vest. Reknar med at de gjer
det same?
 
 
 


